

PE、PP厚板(片)材挤出生产线，挤出机

产品名称	PE、PP厚板(片)材挤出生产线，挤出机
公司名称	青岛三锰塑机有限公司
价格	.00/个
规格参数	品牌:三锰塑机 板材宽度:* (mm)
公司地址	中国 山东 胶州市 青岛胶州柳州路8号
联系电话	86 0532 87257957 13606305235

产品详情

品牌	三锰塑机	型号	*
板材宽度	* (mm)	板材厚度	* (mm)
挤出能力	* (kg/h)	生产速度	* (m/min)
可生产板材类型	PE板	可生产板材层数	单层板

· 我公司吸收消化国外先进技术和工艺最新研制的厚板挤出生产线，主要用于生产 pe、pp 等较厚板材，板材厚度科做到 2-40 mm，板材宽度 750-1800mm。

· 本生产线的多种配套件均采用世界名牌产品，结合我公司多年的板（片）材设备制造技术和经验，使之更加可靠，完善。其生产制品表面光滑，尺寸误差小，具有耐腐蚀，绝缘性强等诸多优点。· 本生产线稍作改动，还可以生产 ldpe 或 hdpe 发泡板（片）材。主要技术参数：

配套主机
螺杆长径比
螺杆转速
主电机功率
生产能力 q>= kg/h
镜面压光辊宽度 x 直径 mm
镜面压光辊转速 r/min
牵引速度 r/min
牵引功率 kw
切割功率 kw
机组外形尺寸 (长 x 宽 x 高)

- i company absorbing foreign advanced technology and technics of newly developed plate extrusion production line, mainly for the production of pe, pp etc thicker plate, plate thickness division do 2-40 mm, plate width 750-1800mm.

ben production line of a variety of accessories are used the world famous brand product, combining our years of plate (sheet material) equipment manufacturing technology and experience, and make it more reliable and perfect. its production products smooth surface, size error, it has small corrosion resistance, insulation intensity, and many other advantages.

ben production line to make a little modification, it can produce ldpe or hdpe epislastic board (sheet material).

the main technique parameters:

supporting host

sj - 150 x 30 single screw extruder

screw length-diameter ratio

30:1.

screw speed

60-90

the main motor power

132

q > = production capacity gmbh/h

300

lens face pressure light roll width x diameter mm

18 x 490

lens face pressure light roller speed r/min

0.15-3

drag speed r/min

0.15-3

traction power kw

4

cutting power kw

4

unit configuration dimensions (long x wide x high)

45 x 3.5 x 4.25